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De raad wordt gevraagd om als gevolg van de vestiging van Gemiva SVG in het Kanaalpark een 

alternatief bouwprogramma vast te stellen voor de Oppenheimstraat, en in aansluiting daarop de 

financiële kaders voor het project Oppenheimstraat aan te passen. De kern van dit alternatieve 

bouwprogramma wordt gevormd door renovatie en verduurzaming van het voormalige 

schoolgebouw Oppenheimstraat 2 en het realiseren van een grotere gymzaal met twee zaaldelen in 

plaats van een zaaldeel. 

Stemverklaringen: de heer Dirks (SP) meldt dat de SP zal instemmen. De fractie is blij dat er voor dit 

plan een oplossing is gevonden en dat het goed zal worden uitgevoerd. Het hangt samen met een 

nader te nemen besluit. De SP is tevreden dat er een bouwplan ligt dat de instemming heeft van de 

raad en dat goed is voor de stad. 

Mevrouw Van Sandick (CDA) zegt dat de CDA-fractie sinds 2008 ononderbroken ijvert voor meer en 

beter onderhouden gymzalen in deze stad. Het CDA zal van harte instemmen met dit prachtige 

voorstel. De fractie hoopt dat de eerste paal aan de Oppenheimstraat spoedig de grond in zal gaan 

en dankt het college voor dit wijze besluit. 

Zonder hoofdelijke stemming wordt conform voorstel besloten. 


